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> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Yıllardır yılan hikayesine dönen Karadağ Yayla yolu sonunda asfaltlama çalışmaları başladı.
Fakat büyük tehlike ile karşı karşıyayız. Lütfen sahip çıkalım, 70 milyonluk yatırım heba olmasın.

70 MiLYONLUK YATIRIM HEBA OLMASIN!

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Alper Özkan KARAGÖL 4'de

> Sadık AYDIN 2'de

BAÞKAN SAYIN'IN  AÇIKLAMASI“YILAN”
Trabzon Bölgesi Veteriner Hekimleri Odası Başkanı Erol Sayın, Yılanlar kış uykusundan çıktıktan
sonra beslenme ve üremek faaliyetlerinde bulunurlar. Bu nedenle Mayıs ve Haziran aylarında çok
sayıda yılanların görülmesi doğal bir süreç olduğunu kaydederek vatandaşlara uyarılarda bulundu.

KÝRA FÝYATLARI
ASGARÝ ÜCRET

SINIRINI GEÇTÝ
İYİ Parti Trabzon Milletvekili
Yavuz Aydın Trabzon'da fahiş
şekilde artan kira fiyatlarıyla
ilgili açıklamalarda bulundu.

ıllardır yılan hikayesine dönen 

YKaradağ Yayla yolunun asfaltlama 
çalışmaları başladı. Fakat büyük 

tehlike ile karşı karşıyayız. Aşırı tomruk 
yüklü kamyonlar yeni asfaltlanan yol 
güzergahında nakliye yaptıkları için asfaltta 
tahribatlara yol açabileceğinden yayla 
sakinleri tedirginlik yaşıyorlar. Yetkilileri 
göreve çağırıyorlar. Lütfen sahip çıkalım, 

70 milyonluk yatırım heba olmasın diyerek 
tepkilerini dile getiriyorlar. Vatandaşlar, 
Vakfıkebir ilçesinin tek yaylası olan 
Karadağ yaylası yıllardır yol sıkıntısı 
yüzünden insanlar tarafından ulaşım 
sorunu yaşıyordu. Yolda asfaltlama başladı. 
Fakat ağaç kesimi yapan kişilerin 
kamyonlara aşırı tomruk yüklemesiyle 
kamyonların asfalta çıkmaları yolun 

bozulmasına neden oluyor. Böyle devam 
ederse yol diye bir şey kalmayacak, yapılan 
yatırımda heba olacak. Lütfen, emniyet, 
jandarma birimlerini ve yetkilileri göreve 
davet ediyoruz. Denetleme yapılsın ve aşırı 
tonaj vurulmasın. Kesim yapılmasına ve 
ormanların gençleştirilmesine karşı değiliz. 
Fakat aşırı yük alan kamyonlar yolu 
bozuyor diyerek tepkilerini dile getiriyorlar. 

BAÞKAN KILIÇ, KÖYLERE
DÖNÜÞ TEÞVÝK EDÝLMELÝ!
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç, sistemde kayıtlı çiftçilerin yüzde 34'lük kısmının
65 ve üzeri yaşta olduğunu belirterek, "Genç nüfusun tarıma dönüşünün yollarını aramalıyız dedi.” 

Ağır tonajlı
kamyonların

denet�m� �ç�n
yetk�l�ler� göreve

davet
ed�yorlar.



V
akfıkebir Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet 
Kılıç, sistemde kayıtlı 

çiftçilerin yüzde 34'lük 
kısmının 65 ve üzeri yaşta 
olduğunu belirterek, "Genç 
nüfusun tarıma dönüşünün 
yollarını aramalıyız. Bunun 
için başta kırsal kalkınma 
desteklerinin yanında çiftçi 
gelirlerinin artırılması, diğer 

sektör gelirlerine 
yaklaştırılması 
gerekmektedir." ifadelerini 
kullandı.
Başkan Kılıç, yaptığı 
açıklamada, TZOB verilerine 
göre, Türkiye'de güncel çiftçi 
sayısının 5 milyon 162 bin 
olduğunu, bunun yüzde 
82'sinin erkeklerden ve 
yüzde 18'inin kadınlardan 

oluştuğunu bildirdi. Erkek 
çiftçilerin 57,7, kadın 
çiftçilerin 60,1, kayıtlı toplam 
çiftçilerin ise 58,1 yaş 
ortalamasına sahip 
olduklarına işaret eden Kılıç, 
"Sistemde kayıtlı 
çiftçilerimizin yüzde 34'lük 
kısmı 65 yaş ve üzeri, yüzde 
34,6'lık kısmı 50-64 yaş 
arasında bulunmaktadır. 
Çiftçilerimizin yüzde 26,4'ü 
33-49 yaş arası, yüzde 3,8'i 
25-32 yaş arası ve yüzde 1'i 
18-24 yaş arasındadır. 
Türkiye'de 18-32 yaş 
arasında çiftçilik yapanların 
oranı toplam çiftçilik 
yapanlar içinde sadece 
yüzde 4,8'e tekabül ediyor." 
değerlendirmesinde 
bulundu.
"GENÇ NÜFUSUN TARIMA 

DÖNÜŞÜNÜN YOLLARINI 
ARAMALIYIZ"
Başkan Kılıç, kentlerde 
yaşanan ekonomik, sosyal 
gelişmenin, kırsala çok geç 
yansıdığının altını çizerek, iş 
arayışı, çocuklara daha iyi 
bir gelecek hazırlama isteği, 
eğitim, sağlık imkanlarından 
iyi bir şekilde yararlanma 
beklentisi, sosyal güvence 
arayışı, sosyal statü 
kazanma, teknolojide 
meydana gelen değişme ve 
gelişmelerden yararlanma 
isteği gibi nedenlerle köyden 
kente yoğun göç 
dalgalarının devam ettiğini 
vurguladı. Bu durumu 
tersine çevirmek gerektiğini 
ifade eden Kılıç, şu 
değerlendirmede bulundu: 
"Genç nüfusun tarıma 

dönüşünün yollarını 
aramalıyız. Bunun için kırsal 
kalkınma desteklerinin 
yanında çiftçi gelirlerinin 
artırılması, diğer sektör 
gelirlerine yaklaştırılması 
gerekmektedir. Kırsal 
bölgelerde ekonomik getirisi 
olan faaliyetlerin artırılması, 
tarıma dayalı sanayiye 
yönelik yatırımların 
desteklenmesi ile tarımsal 
ürünlerde katma değer 
sağlanması ve yeni iş 
imkanlarının yaratılması 
büyük önem taşımaktadır. 
Gençleri tarımsal üretime 
sevk edecek doğru 
politikalar uygulanmaz ve 
ciddi teşvikler verilmezse 
uzun vadede ülkemizin gıda 
arz güvenliği üzerinde ciddi 
riskler oluşacaktır."

Büyükliman
Postası HABER 07.07.20232

Ahmet KAMBUROĞLU

“ÝLÇENÝN HÜSRANI”
Vakfıkebir bayramda bayramlaştı…

Ne bayramlaşma ama…

Her bayram ilçenin bir Milletvekili vardı o 
da katılırdı bayramlaşmalara. Bu 
bayramda ilçenin bir Milletvekili olmadığı 
için katılım sağlanmadı…

Şöyle bir baktığımızda ise ilçedeki 
bayramlaşmaya bizler dahil 25 kişi katılmış 
oldu…

İlçenin bu kadar kişisi mi var?

Milletvekili katılım göstereceği zaman AK 
Parti İlçe Başkanı dahil katılım 
gösteriyordu…

Ama bu bayram böyle olmadı…

MHP İlçe Başkanı Orhan Burhan Baltürk 
ile Yeniden Refah Partisi İlçe Başkanı 
Sadettin Çiçek sadece katılım gösterdi…

Bazı ilçe Başkanları Milletvekilini 
eleştiriyordu. Bayram konuşmalarında 
siyaset yapıyor sürekli diyerek gitmiyordu.

Şimdi ise Milletvekili yok, yine katılım 
sağlanmadı…

Davetiye gitti, katılım gösterilmedi. 
Davetiye gitmese, kıyamet kopmuştu…

Neyse daha fazla bir şeyler yazmayalım, 
sonra herkes bizlerden darılıyor…

Milletin seçmiş olduğu Belediye Meclis 
üyeleri nerede, ilçenin Milletvekili yok diye 
katılım sağlanmıyor artık. Meclis üyelerinin 
bazıları, ilçede daha güzel işler yapma 
peşindeler. Onların işleri başından aşkın…

Sivil toplum kuruluşlarından da katılım 
sağlanmadı…

Onlar içinde ne demek lazım bilemedim…

Vakfıkebir'in Mülki amiri izine gitmemiş, 
bayramlaşma törenine katılmış, bizimse 
çok işimiz var.

Gerçekten birilerini eleştirirken, kendinize 
de bakma vakti geldi de geçiyor…

**************************

Bayramda ilçe de ve diğer illerde bir hayli 
yoğunluk yaşandı…

Ticaret yapanlar memnun kapattılar…

Vakfıkebir'in nüfusuna 15 bin daha 
ekleyebiliriz…

Güzel yoğunluk ama araba rezilliği…

Hiç kimse araç nasıl park edilir, nerelere 
edilmez bilmiyor veya biliyor da 
Vakfıkebir'e gelince unutuluyor…

Allah aşkına nasıl bir yerde yaşıyoruz…

Neden bu sürekli böyle oluyor ki…

**************************

Hani bizim ilçenin tuvaleti…

Birkaç yıl önce ilçede Yeni Camiinin altına 
bay-bayan tuvaleti yapılmıştı…

Ama yapılmıştı…

Yazıklar olsun…

Bu nasıl bir koku, bu nasıl bir kullanım. 
Tuvalete kokudan girilmiyor, tuvaletlerdeki 
sifonlar çalışmıyor…

Ne bakan var, ne bakmayan, ne 
temizleyen…

Bir görevlinin, görevlendirilmesi bu kadar 
zor mu?

Bir görevli ile her şeyi çözebilirsin…

Oraya konulacak olan görevli hem para 
alabilir hemde temizliğini yapabilir…

Ama nerde…

Bizde yapılanlar öyle yapılır, atılır bir 
kenara, sonra da eleştirilir…

Plaj öyle yıkık bir vaziyette duruyor. Ekmek 
Temalı Millet bahçesi duruyor.

Yürüyüş yoluna bakılmıyor.

Işıklar doğru düzgün yanmıyor, otlar 
temizlenmiyor…

Sokak hayvanları da öylece duruyor.

Onlar içinde yapılacak veya yapılması 
planlanan hiçbir şey yok…

Hadi hayırlısı…

Baştan aşağıya eleştiriye devam…
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Alper Özkan KARAGÖL

Y
ıllardır yılan 
hikayesine dönen 
Karadağ Yayla 

yolunun asfaltlama 
çalışmaları başladı. Fakat 
büyük tehlike ile karşı 
karşıyayız. Aşırı tomruk yüklü 
kamyonlar yeni asfaltlanan 
yol güzergahında nakliye 
yaptıkları için asfaltta 
tahribatlara yol 
açabileceğinden yayla 
sakinleri tedirginlik yaşıyorlar. 
Yetkilileri göreve çağırıyorlar. 
Lütfen sahip çıkalım, 70 
milyonluk yatırım heba 
olmasın diyerek tepkilerini 
dile getiriyorlar. Vatandaşlar, 
Vakfıkebir ilçesinin tek 
yaylası olan Karadağ yaylası 
yıllardır yol sıkıntısı 
yüzünden insanlar tarafından 
ulaşım sorunu yaşıyordu. 
Yolda asfaltlama başladı. 
Fakat ağaç kesimi yapan 

kişilerin kamyonlara aşırı 
tomruk yüklemesiyle 
kamyonların asfalta çıkmaları 
yolun bozulmasına neden 
oluyor. Böyle devam ederse 
yol diye bir şey kalmayacak, 
yapılan yatırımda heba 
olacak. Lütfen, emniyet, 
jandarma birimlerini ve 
yetkilileri göreve davet 
ediyoruz. Denetleme yapılsın 
ve aşırı tonaj vurulmasın. 
Kesim yapılmasına ve 
ormanların gençleştirilmesine 
karşı değiliz. Fakat aşırı yük 
alan kamyonlar yolu bozuyor 
diyerek tepkilerini dile 
getiriyorlar. 
“70 MİLYONLUK YATIRIM 
HEBA OLMASIN!”
Vakfıkebir ilçesinin tek ve en 
önemli yaylası olan Karadağ 
Yaylası'nın yolunun 
asfaltlama çalışmaları bir 
süre önce başlatılmıştı. İlçe 

ve Büyükliman bölgesi 
insanları tarafından mutluluk 
verici olarak değerlendirilen 
bu yatırım şimdi tehlike 
altında. Eski TBMM Çevre 
Komisyon Başkanı ve 25-26-
27. Dönem AK Parti Trabzon 
Milletvekili Muhammet Balta, 
Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, AK Parti 
İlçe Başkanı Ahmet Uzun ve 
Karadağ Turizm Koruma ve 
Güzelleştirme Derneği 
Başkanı Abdulkadir (Cemil) 
Haliloğlu'nun yapmış 
oldukları görüşmeler 
doğrultusunda durum Bakan 
Bey'e iletilmişti. Onlarında 
yoğun çabaları sonrası yayla 
yolunun yapılması için vekil 
Muhammet Balta ve 
başkanlarımız gerekli 
girişimleri yaparak yolun 
başlamasını sağladılar. 
İlçemize çeşitli ziyaretlerde 
bulunmak için gelen eski 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
şimdi ki Trabzon Milletvekili 
Adil Karaismailoğlu'ndan da 
bu yol için talepte 
bulunmuştu. Yapılan bu 
girişimler sonrası alt yapı 
çalışmalarının ardından 
geçtiğimiz ay yayla 
yolumuzun asfaltlanması 
başladı. Bu çalışma Karadağ 
Yayla meydanından aşağıya 
doğru asfaltlama çalışmaları 
sürüyor. Çalışmalar 

aksamadan devam ediyor. 
Yaklaşık 9 kilometrelik yol 
asfaltlandı. Temennimiz en 
kısa sürede yolun asfaltlama 
çalışmalarının tamamlanarak 
bölge halkının hizmetine 
sunulmasıdır. Yol 
tamamlandığında bölge 
insanı ve dışarıdan gelen 
misafirler günü birlik olarak 
yaylaya gelerek, hem temiz 
ve serin bir havada stres atıp 
rahatlama fırsatı bulacaklar. 
Hem de yaylamızın ticari 
yönden canlanmasını 
sağlayacaklar. Bu yol 
bölgemiz ve yaylamız için 
çok önemlidir.
“VATANDAŞLAR 
YETKİLİLERİ GÖREVE 
DAVET EDİYOR!”
Yayla sakinleri ve bölge halkı 
ile yaptığımız görüşmelerde; 
Başta sayın valimiz ve ilçe 
Kaymakamımız olmak üzere 
Büyükşehir ve İlçe Belediye 
Başkanlarımızın aynı sıra 
Orman İşletme Bölge 
Müdürlüğümüz, İlçe 
Jandarma 
Komutanlığımız, İlçe 
Emniyet 
Müdürlüğümüz ve 
bu yolda denetimle 
yetkili olan tüm 
birimlerimizin bir an 
önce bu yol üzerinde 
denetleme yapmalarını 
bölge halkı dile getiriyor. 

Aldığımız ihbarlarda her bir 
vatandaşımız kesim 
yapılmasına karşı değil. 
Aksine yaşlı, kurumuş ve 
hastalıklı ağaçların kesilip 
gençleştirme yapılmasından 
yana tavır koyuyorlar. Fakat 
tepki gösterilen şey ise bu 
kadar büyük bir yatırım 
yapılarak yol yapılıyor. 
Tomruk yüklü kamyonlara 
aşırı bir şekilde yükleme 
yapılması sonrası 
kamyonların yeni asfaltı 
bozuyor olmasına tepki 
gösteriliyor ve yetkililere 
sesleniyorlar. Bu güzel 
yatırıma hep birlikte sahip 
çıkalım. Torunlarımıza ve 
yarınlarımıza güzel bir yayla 
emanet edelim diyerek 
tepkilerini dile getiriyorlar.

70 MiLYONLUK YATIRIM HEBA OLMASIN!
Yıllardır yılan hikayesine dönen Karadağ Yayla yolu sonunda asfaltlama çalışmaları başladı. Fakat büyük tehlike ile karşı karşıyayız. Lütfen sahip çıkalım, 70 milyonluk yatırım heba olmasın.

T
rabzon Bölgesi 
Veteriner Hekimleri 
Odası Başkanı Erol 

Sayın, Baharın gelmesiyle 
birlikte doğa uyanışa 
geçiyor. Hava sıcaklıklarının 
artmasıyla birlikte kış 
uykusundaki yılanlar, 

kurbağalar ve kertenkeleler 
gibi birçok canlı uyanıyorlar 
ve birçok yerde görülmeye 
başlanıyor.
Yılanlar kış uykusundan 
çıktıktan sonra beslenme ve 
üremek faaliyetlerinde 
bulunurlar. Bu nedenle 

Mayıs ve Haziran aylarında 
çok sayıda yılanların 
görülmesi doğal bir süreç 
olduğunu kaydetti.
Yılanların ekosistem 
içerisinde birçok canlının 
gıdasını oluşturduğu gibi, 
fare, köstebek yavruları, kör 

fare, tarla faresi gibi çeşitli 
tarım ürünlerine zarar veren 
hayvanların da doğal denge 
içerisinde popülasyonlarının 
artışını engelliyor. Aslında 
yılanlar düşman değil bir 
bakıma doğanın dostu 
hayvanlardır.
İlimizde zehirli yılan çeşidi 
bulunmadığını ifade eden 
Başkan Sayın, Yılanların en 
çok sevdiği hava şartlarını 
yaşıyoruz. Önce bolca 
yağmur yağıyor, sonrasında 
ise güneşler açıyor ve nem 
oranı artıyor. Bu hava 
şartları nedeni ile yılanlar da 
doğaya çıkarak beslenme 
faaliyetlerini gerçekleştiriyor.
Yılanların dururken kimseye 
saldırmadığını ifade Başkan 
Sayın, Vatandaşlarımızın 

arazilerinde, çayırlık ve 
çaylık bölgelerde dikkat 
etmelerini, bulunan 
yılanlara farkında olmadan 
basmaları nedeni ile yılan 
sokması ile 
karşılanabileceğini, bu 
sebeple bu tür arazilerde 
çizmelerin giyilmesi 
gerektiğini söyledi. Evlerin 
civarındaki yılanların 
uzaklaştırılması için kükürt 
tozunun yılanları 
uzaklaştırıcı etkisinin 
bulunduğunu ifade etti.
Yılan ısırmalarında acil 
olarak uygulanacak şeyin 
ise, yılanın ısırdığı bölgenin 
bir karış yukarısından 
tülbentle sıkıca bağlayıp en 
yakın sağlık kuruluşuna 
başvurmak olacaktır. Dedi.

BAŞKAN KILIÇ, KÖYLERE DÖNÜŞ TEŞVİK EDİLMELİ!
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç, sistemde kayıtlı çiftçilerin yüzde 34'lük kısmının
65 ve üzeri yaşta olduğunu belirterek, "Genç nüfusun tarıma dönüşünün yollarını aramalıyız dedi.” 

BAŞKAN SAYIN'IN “YILAN” AÇIKLAMASI
Trabzon Bölgesi Veteriner Hekimleri Odası Başkanı Erol Sayın, Yılanlar kış uykusundan çıktıktan sonra beslenme ve üremek faaliyetlerinde bulunurlar.
Bu nedenle Mayıs ve Haziran aylarında çok sayıda yılanların görülmesi doğal bir süreç olduğunu kaydederek vatandaşlara uyarılarda bulundu.
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arihte en fazla tartışılan 

Tpadişahlardan birisi hiç şüphe yok 
ki 11. Abdülhamit'tir. Teşkilatı 

mahsusa (MİT) onun zamanında 
kuruldu. İnsanlar bir birleri ile 
konuşacakları zaman acaba 11. 
Abdülhamit bizim konuştuklarımızdan 
haberi olur mu diye korkuyorlardı. Çünkü 
11. Abdülhamit başta kalmak için elde 
ettiği maddi manevi bütün imkânları 
kullanıyordu. Farklı düşüncelere 
tahammülü yoktu, her şeyi kendisinin 
bildiğini sanıyordu. Tarihte despot bir 
padişah olarak anılmaktadır. 1876 ve 
1909 yılları arasında 33 yılda Osmanlının 
toprak kaybı yaklaşık Türkiye'nin 
topraklarının iki katıdır. Bazıları ulu 
hakan bazıları da kızıl sultan derler. 
Bediüzzaman ise ne ulu hakan ve ne de 
kızıl sultandır, vatanını seven despot bir 
sultandır der. 

   Saf dindarlar, genelde doğulu 
insanların çoğu başında bulunan 
idarecileri dindar görmek isterler, bu bir 
hastalıktır. Ne olursa olsun namazını 
kılsın onun için yeterlidir. Bir ara doğuda 
eşkıyalar isyan ettiler, nedeni sorulunca 
bizin kaymakam içki içiyor, namaz 
kılmıyor bizler bu adamlara nasıl 
güveneceğiz dediler fakat kendileri de 
namazsız insanları soyan eşkıyalardı. 
Doğu genelde bu şekil dindar olduğu için 
eşkıyası bile yol kesip insanları soyduğu 
zaman, tüfeği doğrultup hakkını helal et 
dermiş, sonra ananın sütü gibi helal 
olsun cevabını alınca insanları 
bırakırmış. Sanatkâr dindar ise, işini en 
iyi o yapar şeklinde düşünülüyordu. 
Hâlbuki İslam, işte maharet, dinde 

salihlik esastır der.  Bir adam saat tamir 
ettireceği zaman bunun dindarlıkla ne 
ilgisi var, camiye imam seçmiyoruz ki 
dindarlığını arayalım.
 
   11. Abdülhamit, dindar kesim 
tarafından bir evliya gibi görünmesi 
yüzünden yaptığı bütün hatalar kutsal ve 
olumlu kabul edildi. Zamanının en büyük 
din âlimleri ve aydınları 11. Abdülhamit'e 
karşı çıktılar.  Bunların başında M. Akif, 
Elmalılı Hamdi, Konyalı Vehbi hoca ve 
Said Nursi vb gibi şahsiyetler gelir. O 
zamanlar Osmanlı, hafiye(polis) devleti 
görünümünde idi. Özgürlükler ayakaltına 
alınmış, ekonomi çökmüş, aydınların 
çoğu kaçmış, beyin göçü hızlanmıştı, 
ülke çökmek üzereydi. Onu sevenler, 
koca Osmanlıyı 33 yıl ayakta tuttu 
derken, aslında biraz daha yaşama şansı 
olan Osmanlının çöküşünü hızlandırdı, 
yıkılışını öne aldı demek daha 
mantıklıdır.  Ona karşı çıkanları, hain ve 
düşmanlarla işbirlikçi olarak 
görülüyorlardı. Bu çağda Kuran ve İslam, 
fen bilimlerini bilmeden anlaşılmaz. 11. 
Abdülhamit'in dindarlığı skolastik 
ortaçağın hurafeleri şeklinde idi. İlim 
adamlarının, Yıldız Sarayının fen 
fakültesi yap ikazlarına kulaklarını 
tıkayarak saraylarda yaşamaya devam 
etti. Kendi gibi düşünen ve kendisini 
övenlere karşı anlayışlıydı ve onların 
özgür düşünme hakkı verdı. Hürriyet 
hava gibidir, olmadığı yerde hayat ve 
güzellikler olmaz. Allah ve Rahmanın 
sonsuzluğu insanlık âleminde hürriyet 
olarak yansır. Özgürlüğü olmayan veya 
özgür düşünemeyen insan hayvan 
mertebesinde kalır, insanlıktan çıkar. 

11. ABDÜLHAMİT NİÇİN ÇOK SEVİLİYOR 

Osman KOYUNCU

KİRA FİYATLARI ASGARİ
ÜCRET SINIRINI GEÇTİ
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın Trabzon'da fahiş
şekilde artan kira fiyatlarıyla ilgili açıklamalarda bulundu.

Ekonomideki kötü gidişat 
kira fiyatlarını 
etkilemeye devam 

ediyor. Ülke genelindeki kira 
fiyatlarında ciddi bir artış var. 
Artışın en fazla olduğu 
şehirlerden birisi de Trabzon. 
Özellikle evlenecek olan yeni 
çiftler ev bulamıyorlar. Bulanlar 
ise çok ciddi bir kira yükü ile 
karşılaşıyor. 
“VATANDAŞIMIZ KİRA 
FİYATLARI ALTINDA 
EZİLİYOR”
Konuyla alakalı açıklamalarda 
bulunan İYİ Parti Trabzon 
Milletvekili Yavuz Aydın, artan 
kira fiyatları değinerek, 

“Ekonomideki kötü gidişat 
maalesef kira fiyatlarını da 
olumsuz yönde etkiledi. Birçok 
şehrimizde kira fiyatları asgari 
ücret sınırını geçmiş 
durumda. Döviz kurlarındaki 
ciddi dalgalanma da bu 
durumu şehrimiz nezdinde 
etkiliyor. Ülkemize ve 
şehrimize gelen yabancılar, 
kur farkından dolayı fahiş 
kiraları rahatlıkla ödeyebiliyor. 
Ancak kendi vatandaşımızın 
bu astronomik rakamlara 

yaklaşması dahi mümkün 
olmuyor. Bireysel konut 
sahipleri de yüksek kira almak 
için konutları yabancılara 
kiralıyor. Kısacası kendi 
vatandaşımız kira fiyatları 
altında eziliyor.” ifadelerini 
kullandı. 
“KAYIT DIŞI ZARARA 
UĞRATIYOR”
Yavuz Aydın, turizm 
sezonunda bireysel konutların 
kayıt dışı olarak turizmde 
kullanılmasının da fiyatları 
arttırdığını belirterek, “Şunun 
da yanlış anlaşılmasını 
istemiyorum, biz turisti ve 

turizmi eleştirmiyoruz. Tabi ki 
gelecekler, şehrimizin 
ekonomisine katkı 
sağlayacaklar. Ancak denetim 
eksikliği nedeniyle birçok 
bireysel konut şu an turizm 
amaçlı kullanılıyor. Bu da 
hemşehrilerimizi mağdur 
ediyor, kira fiyatlarını 
yükseltiyor. Zaten birçoğu da 
ev bulamıyor. Geçen yıld a 
benzer bir sorun yaşandı. 
Ancak görüyoruz ki hala önlem 
alınmıyor. Kayıt dışı ile hem 
vatandaş, hem de kamu zarara 
uğruyor. Bu da çok önemli bir 
konu.” dedi. 
“KÖTÜ GİDİŞATA KİM DUR 
DİYECEK”
Son olarak Trabzon'daki kira 
artış fiyatın rakamlarını 
paylaşan Aydın şu şekilde 
konuştu: “Üzücü olan ise tüm 
bu olumsuzluklardan en çok 
etkilenen illerin başında da 
Trabzon'umuzun gelmesidir. 
Rakam verecek olursak da, 
Türkiye'deki ortalama yıllık kira 
artışı %101 iken, Trabzon'da 
artış oranı %288 olmuştur. Bu 
kötü gidişata kim dur diyecek?”
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KÜBRA İLE AHMET NİŞANLANDI

akfıkebir İlçesi 

VBüyükliman 
Mahallesinden Ayşe ve 

Merhum Mehmet Barak'ın 
yakışıklı oğlu ilçede esnaflık 
yapan Ahmet Barak, Sinop ili 
nüfusuna kayıtlı İstanbul 
eşraflarından Feride ve Mustafa 

Türkeri çiftinin öğretmen olan 
güzel kızları Kübra ile evlilik 
yolunda ilk adımı atarak 
nişanlandılar. İstanbul'daki gelin 
evinde iki aile mensuplarının 
katılımı ile gerçekleşen nişan 
töreninde genç çiftlerin 
birbirlerine yakıştıkları gözlerden 

kaçmadı. Genç çiftlerin 
mutluluğuna nişan törenine 
katılanlar şahitlik yaptılar. Kübra 
ile Ahmet'in evlilik yolunda 
attıkları bu güzel adımın 
kendilerine ve ailelerine sağlık, 
mutluluk ve başarı getirmesini 
diliyoruz. 

DAVETİYELERDE
DEV KAMPANYA

100₺‘den başlayan
fiyatlarla

0 462 841 56 00 - 0533 419 53 15

BÜYÜKŞEHİR BAYRAMDA
DA GÖREV BAŞINDAYDI
Trabzon Büyükşehir Belediyesi, Kurban Bayramı'nda vatandaşların taleplerini
yerine getirmek ve oluşabilecek aksaklıkları önlemek adına tüm alanlarda görev
başındaydı. Bayram süresince eksiksiz yürütülen çalışmalar, Trabzonlulardan tam not aldı.

rabzon Büyükşehir 

TBelediyesi, Kurban 
Bayramı tedbirleri 

kapsamında birçok biriminde 
nöbetçi ekipler oluşturarak, 
vatandaşların acil ihtiyaçlarını 
karşıladı. Büyükşehir ekipleri, 
Kurban Bayramı boyunca 
talepleri anında yerine 
getirirken, sorunları da ivedilikle 
çözüme kavuşturdular.
“TİKOM 7/24 HİZMET VERDİ”
Büyükşehir Belediyesinden konu 
ile ilgili yapılan açıklamada, şu 
ifadeler kullanıldı; “Büyükşehir 
Belediyesi olarak 
hemşehrilerimizin huzur ve 
güveni için bayramda da 
ekiplerimizle birlikte görevimizin 
başındaydık.  Bayram tatili 
boyunca 7/24 esasıyla hizmet 
veren Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi İletişim Koordinasyon 
Merkezi (TİKOM) 10 bin 45 adet 
çağrı karşıladı. Bu çağrılardan 4 
bin 902 adeti başvuru olarak 
kayıt altına alındı. Kayıt altına 
alınan çağrılardan 3 bin 728 
adeti ise sonuçlandırılarak 

başvuru sahiplerine bilgi verildi.”
“İLAÇLAMA VE 
DEZENFEKSİYON ÇALIŞMASI 
YAPILDI”
“Sağlık İşleri Dairesi Başkanlığı 
ekiplerimiz, Geçici Hayvan 
Bakımevi ve Rehabilitasyon 
Merkezinde  3 Veteriner Hekim 
ve 6 yardımcı personel ile 
ilçelerden getirilen hasta-yaralı 
ve acil müdahale gerektiren 
hayvanlara gerekli müdahaleleri 
yaparak bayram tatili süresinde 
aktif olarak hizmet verdi. 
Akçaabat ve Vakfıkebir 
ilçelerinde bulunan 
mezbahanelerde de Kurban 
Bayramı sürecinde vatandaşa 
kurban kesimi konusunda 
destek verildi. Ekiplerimiz 
ayrıca, 7 araç 7 ekip 21 
personelle birlikte Ortahisar, 
Akçaabat, Beşikdüzü, 
Vakfıkebir, Yomra, Arsin, Araklı, 
Sürmene ve Of ilçelerinde 
bulunan 9 satış ve kesim 
noktasında 18 Haziran 
tarihinden Kurban Bayramı 
sonuna kadar ilaçlama ve 

dezenfeksiyon çalışması 
gerçekleştirmiş olup çalışmalar 
halen devam etmektedir.”
“ÖZVERİYLE GÖREV 
YAPTILAR”
“Çevre Koruma Dairesi 
Başkanlığı ekiplerimiz bayram 
tatili boyunca kentin turistik ve 
merkezi noktalarında mıntıka 
temizliği ve yıkama işlemi 
gerçekleştirdi. TİSKİ ekipleri 
gelen su arızası şikayetlerine 
anında müdahale ederek 
sorunları çözüme kavuşturdular. 
İtfaiye Dairesi Başkanlığı ekipleri 
9 günlük tatil boyunca 4 vardiya 
ekibiyle birlikte gelen yangın ve 
kaza ihbarlarına hızlıca 
müdahalede bulunarak olası 
can kaybının önüne geçtiler 
Ayrıca Mezarlıklar Dairesi 
Başkanlığı ekipleri tarafından 
bayram süresince merkez 
mezarlıkların temizlikleri yapıldı. 
Bayram boyunca şehirde 
aksaklık yaşanmaması için 
büyük bir özveriyle görev yapan 
ve tüm ekiplerimize teşekkür 
ediyoruz.”
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ÇOCUK KORUMA İLÇE KOORDİNASYON
KURULU TOPLANTISI YAPILDI
5395 Sayılı Çocuk Koruma Kanunu kapsamında Çocuk Koruma İlçe Koordinasyon Kurul
Toplantısı Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Sayın Dr. Hacı Arslan Uzan başkanlığında yapıldı.

ocuk Koruma İlçe ÇKoordinasyon Kurulu 
Toplantısı, 

Kaymakamımız Dr. Hacı Arslan 
Uzan başkanlığında 
Kaymakamlığımız toplantı 
salonunda gerçekleştirildi. 
Toplantıda suça sürüklenen 
çocuklar hakkında alınacak 
önlemler ve yapılması 
planlanan çalışmalar, aile ve 
çocuklara yönelik 
gerçekleştirilmesi düşünülen 
sosyal faaliyetler, İlçemizde 
meydana gelen ve suç teşkil 

eden olaylarda kurumların 
üzerine düşen sorumluluklar ve 
yapılan çalışmalar hakkında 
bilgi aktarımı gerçekleştirildi.
Vakfıkebir İlçesi Kaymakamlık 
Toplantı Salonunda yapılan 
toplantıda yetim, öksüz, anası-
babası tarafından terkedilen 
çocukların korunması, 
haklarının ve esenliklerinin 
güvence altına alınması, 
refahlarının yükseltilmesi, ihmal 
ve istismarlarının önlenmesi, 
çocuk ve ailelerine yönelik 
hizmet veren kamu kurumları 

ile koruyucu ve destekleyici 
tedbirlerin yerine getirilmesi gibi 
konular görüşüldü.
Korunma ihtiyacı olan veya 
suça sürüklenen çocukların 
korunmasının her aile ve 
toplumumuz için son derece 
önemli olduğunu ifade eden 
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı 
Sayın Dr. Hacı Arslan Uzan, 
çocukların korunmasıyla ilgili 
kurumlar arası koordinasyonun 
ve her kurumun üzerine düşen 
görevi hassasiyetle yerine 
getirmesinin önemini vurguladı.
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Vakfıkebir 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu Yapımı yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklier sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN: 2023/632888
1-İdarenin
a) Adı: İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi: Gülbaharhatun Mah. İnönü Cad. Ahmet Can Bali Sok. No:15 61040 TRABZON 
MERKEZ/TRABZON
c) Telefon ve faks numarası: 4624106113 - 4622341120
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası: 
https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı: Vakfıkebir 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu Yapımı
b) Niteliği, türü ve miktarı: 120 m2 Kapalı Alana Sahip Sağlık Tesisi Yapımı
Ayrıntılı bilgiye EKAP'ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer: Vakfıkebir/TRABZON
ç) Süresi/teslim tarihi: Yer tesliminden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi: Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün içinde
yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :24.07.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-teklierin açılacağı adres):Gülbaharhatun Mah. Ahmet Can 
Bali Sokak Sağlık Müdürlüğü Dr. Fatih Niyazoğlu Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile yat dışı 
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklieri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık 
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP'tan 
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt 
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından 
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde 
bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir 
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır 
kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin % 
80 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren 
belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
11.06.2011 tarih ve 27961 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe giren ''Yapım 
İşlerinde İş Deneyiminde Değerlendirilecek Benzer İşlere Daire Tebliğ''de yer alan (B) Üst Yapı 
(Bina Grubu) İşlerden III. Gruptaki işler benzer işlere denk sayılacaktır.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisliği veya Mimarlıktır.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece yat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklier, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife 
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler teklierini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu üzerine 
ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3'ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici 
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen teklierin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklieri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.
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LGS'DE İLK TERCİH VGHAL 
Vakfıkebir Gülbahar Hatun Anadolu Lisesi (VGHAL) Deneyimli
eğitim kadrosu ile en çok tercih edilen okul olma özelliğini koruyor.

Vakfıkebir ilçesinde 2022-
2023 eğitim-öğretim yılı 
başlangıcında 

öğrenciler ve veliler tarafından 
en çok tercih edilen liseler 
arasında birinci sırada 
Vakfıkebir Gülbahar Hatun 
Anadolu Lisesi gelmişti. 
Vakfıkebir Lisesi'nin Anadolu 
Lisesi'ne dönüştürülmesi ile 
Gülbahar Hatun Anadolu Lisesi 
adı ile eğitim öğretime devam 

eden GHAL, 2023-2024 eğitim 
öğretim yılında da LGS'de de 
en çok tercih edilen okul olma 
özelliğini koruyor. 
“EN ÇOK TERCİH EDİLEN 
OKUL ANADOLU LİSESİ”
1948-1949 Eğitim öğretim 
yılında Özel Ortaokul,1964-
1965 eğitim öğretim yılında da 
Özel Lise olarak eğitim 
öğretime başlayan Gülbahar 
Hatun Anadolu Lisesi tarihi 

derinliği, eğitim öğretim 
kadrosunun deneyimi, 
akademik eğitiminin yanı sıra 
sosyal ve kültürel 
faaliyetlerdeki başarıları ve 
ilçede tek okul olma özelliği 
öğrencileri bu okula 
yönlendiriyor. 
GHAL'ne 2022-2023 Eğitim 
öğretim yılında 102 öğrenci 
kayıt olmuştu.12 öğrenci 
Meslek okuluna yönlendirildi. 
Ancak ilk tercihlerinde başka 
okulları tercih eden 
öğrencilerden daha sonra 
başka ilçelerden de GHAL'ye 
gelenler oldu. Bir önceki eğitim 
öğretim yılında 42 öğrenciyi 
Üniversiteli yapan GHAL yeni 
öğrencilerini bekliyor.2023-
2024 eğitim öğretim yılında 
102 öğrenci alacak olan GHAL 
yeni öğrencilerini bekliyor.

“MİLLİ BİRLİK GÜNÜ” ANMA PROGRAMI
İLE İLGİLİ TOPLANTI YAPILDI
“15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü” Anma programı kapsamında ilçemizde yapılması planlanan
etkinliklerin belirlenmesi amacıyla Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan başkanlığında toplantı yapıldı. 

15 Temmuz 2016 tarihinde 
Vatanımıza ve Milletimize karşı 
hain darbe girişiminde bulunan 
FETÖ/PDY silahlı terör örgütünü 
bertaraf eden aziz şehitlerimizi ve 
cefakâr gazilerimizi anmak 
amacıyla düzenlenecek “15 
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik 
Günü Etkinlikleri” kapsamında 
yapılacak iş ve işlemleri 
planlamak ve kurumlar arası 
koordinasyonu sağlamak 
amacıyla Vakfıkebir ilçe 
Kaymakamı Sayın Dr. Hacı 
Arslan Uzan Başkanlığında 

paydaş 
kurumların 
katılımı ile 
toplantı 
düzenlendi. 
Toplantı da “15 
Temmuz 
Demokrasi ve 
Milli Birlik Günü” 
programı ile ilgili 
yapılacak 
faaliyetler ve 

programlar görüşüldü.
“15 TEMMUZ TARİHİNDE 
YAPILACAK ANNMA 
PROGRAMI”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamlığı 
himayelerinde paydaş kurumların 
katılımı ile gerçekleştirilecek 
etkinliklerde, herhangi bir 
aksaklık yaşanmaması için 
alınacak tedbirler ve yapılacak 
faaliyetler konusunda fikir 
alışverişinde bulunuldu. 
Toplantıda 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik Günü 

çerçevesinde Cumhurbaşkanlığı 
İletişim Başkanlığınca belirlenen 
”Türkiye Yüzyılının Kahramanları” 
konseptiyle yapılması planlanan 
Anma Etkinliği-Tören Programı 
ve faaliyetlerin uygulanmasına 
yönelik konular üzerinde 
görüşmeler yapıldı. Ülkemizin 
birlik ve bekasına yönelik hain 
darbe girişimini boşa çıkaran, 
canı pahasına ülkesini savunan 
15 Temmuz Şehitlerimiz başta 
olmak üzere tüm şehitleri ve 
gazilerimizi anmak; ülkemize, asil 
milletimize, demokrasimize ve 
geleceğimizin teminatı olan 
gençlere karanlık bir dönem 
yaşatmak isteyen darbecilere 
karşı yürütülen mücadeleyi 
unutturmamak amacıyla 
yapılacak olan etkinliklerin 
koordinasyonunu sağlamak 
amacıyla toplantı gerçekleştirildi. 
Toplantı, yapılan 
değerlendirmelerin ardından 
sona erdi.

Ebed�yete İrt�hal Eden

As�ye Kam�loğlu'nun
vefatı ves�les�yle;

uzaktan-yakından cenazem�ze katılan, def�nden
önce ve sonra taz�yem�ze gel�p acımızı paylaşan

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkad�r Uraloğlu'na
AK Part� Trabzon M�lletvek�l� Ad�l Kara�sma�loğlu'na

AK Part� D�yarbakır M�lletvek�l� Suna Kobalı Ataman'a
Trabzon Büyükşeh�r Beled�ye Başkanı Murat Zorluoğlu'na

Trabzon Büyükşeh�r Beled�ye Başkan Vek�l� At�lla Ataman'a
25-26-27. Dönem Trabzon M�lletvek�l� Muhammet Balta'ya

AK Part� Trabzon İl Başkanı Sezg�n Mumcu'ya
Vakfıkeb�r Beled�ye Başkanı Muhammet Balta'ya

Çarşıbaşı Beled�ye Başkanı Müm�n Nuhoğlu'na
AK Part� Trabzon İl Kadın Kolları Başkanı Meryem Çelenk Sürmen'e

Vakfıkeb�r Devlet Hastanes� İdare, doktor ve tüm personel�ne
S�yas� Part�ler�n ve STK'ların Tems�lc�ler�ne

Da�re Am�rler�ne Telefonla ve sosyal medyalar aracılığı �le
başsağlığı d�leyen, dualarını es�rgemeyen akrabalarımıza,

dostlarımıza, arkadaşlarımıza, hemşehr�ler�m�ze ve
gönüldaşlarımıza A�lem�z adına çok teşekkür eder;

Cümle geçm�şler�m�ze Allah'tan rahmet d�ler�z.

KAMİLOĞLU AİLESİ ADINA 
EŞİ SUAT KAMİLOĞLU

VEFAT VE TEŞEKKÜR
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DAÝRE BAÞKANI VAKFIKEBÝR'Ý ZÝYARET ETTÝ
Özel Yeteneklilerin Geliştirilmesi Daire Başkanı Sayın Mecit Ramazan Barın Vakfıkebir ilçemizi ziyaret ederek incelemelerde bulundu. 

zel Yeteneklilerin 

ÖGeliştirilmesi 
Daire Başkanı 

Sayın Mecit Ramazan 
Barın Vakfıkebir ilçemizi 
ziyaret ederek 
incelemelerde bulundu. 
Vakfıkebir İlçesinde 
eğitim hayatına devam 
eden Özel Eğitim 
Meslek Okulunu ziyaret 
etti. Okul Müdürü ile bir 
süre sohbet eden Daire 
Başkanı Barın, okulun 
ihtiyaçları noktasında 
okul müdürü ile 
konuşarak yapılan ve 
yapılacak olan 

yatırımları 
değerlendirdiler. Bilim 
Sanat Merkezini de 
ziyaret eden daire 
başkanı Barın, yeni 
açılan kurum ile ilgili bilgi 
alarak donanım ve 
malzemeler hususunda 
gerekli notlarını aldı. 
Vakfıkebir İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Ahmet 
Altın, Vakfıkebir İlçemize 
yaptığı ziyaretten dolayı 
Özel Yeteneklilerin 
Geliştirilmesi Daire 
Başkanı Sayın Mecit 
Ramazan Barın'a çok 
teşekkür ediyoruz dedi.


